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ΠΡΑΚΤΙΚΑ ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ ΜΕΛΩΝ ∆Σ 
18 ΑΠΡΙΛΙΟΥ 2022 

Στο Μαρούσι σήμερα 18 Απριλίου 2022 ημέρα ∆ευτέρα και ώρα 17:00 στα γραφεία της ΟΜΑΕ, οδός Λ. Σπύρου 
Λούη 1 -Ποδηλατοδρόμιο του ΟΑΚΑ, συνήλθαν σε συνεδρίαση τα μέλη του ∆ιοικητικού Συμβουλίου της 
ΟΜΟΣΠΟΝ∆ΙΑΣ ΜΗΧΑΝΟΚΙΝΗΤΟΥ ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ ΕΛΛΑ∆ΟΣ με το διακριτικό τίτλο ΟΜΑΕ έπειτα από 
πρόσκληση του Προέδρου ∆ημητρίου Μιχελακάκη. 
Παρόντες 
∆ημήτριος Μιχελακάκης  -Πρόεδρος 
Αναστάσιος Καρκάνης  -Γενικός Γραμματέας 
Ιωάννης Μεσημέρης  -Α΄ Αντιπρόεδρος 
Γεώργιος Τζήκας  -Ταμίας 
Ιάκωβος ∆ιακουμάκης 
Χριστόδουλος Πενταράς 
Φωτεινή Ψαρράκου 
 
Απόντες: 
Νικόλαος Περατινός (εκπρόσωπος ΣΟΑΑ) 
Νικόλαος Μανώλης 
Απόστολος Πάλλας 
Ευαγγελία Πλουμή 
 
ΘΕΜΑΤΑ  
∆ιαπιστώθηκε η σύμφωνα με το Νόμο και το Καταστατικό απαρτία. 
Ακολούθως ξεκίνησε η συνεδρίαση με την ανάλυση των θεμάτων της ημερήσιας διάταξης: 
1. Υπογραφή προηγούμενων Πρακτικών Συνεδριάσεων ∆Σ 
2. Παραίτηση Νίκου Περατινού 
3. Ενημέρωση ∆ραστηριοτήτων ΕΠΑ 

3.1 Αναβολή αγώνων 
3.2 Επιστολή ομάδας αγωνιζομένων 

4. Οικονομική Ενημέρωση 
4.1 Έκδοση δελτίου αθλητή χωρίς χρέωση 
4.2 Χρέωση ιδιωτικών επάθλων (αναβολή από προηγούμενο ∆Σ) 

5. Επιστολές σωματείων για σύγκληση ΓΣ 
6. Θέματα που αφορούν το Ιστορικό Ράλλυ Ακρόπολις 

6.1 Παρακολούθηση κίνησης αγωνιστικών 
6.2 Προσφορά website 

7. ΕΟΚΑΝ 
8. Καταγγελία ΣΑΜΑΕ για στελέχωση Επιτροπών 
9. Extreme E & Greece 
10. FIA 

10.1 FIA UNIVERSITY 
10.2 Συμφωνητικό για τη διεξαγωγή σεμιναρίου με εισηγητές μέλη από την FIA 

11. ∆ΙΑΦΟΡΑ 
11.1 Εθνική Πλατφόρμα Αθλητικής Ακεραιότητας (Ε.Π.ΑΘΛ.Α.) 
11.2 Classifiche 2021 
11.3 Dossier BEHVA 30800 - Belgium needs your help 

          11.4 Event sponsorship 
 
ΑΝΑΛΥΤΙΚΑ 
1. Υπογραφή προηγούμενων Πρακτικών Συνεδριάσεων ∆Σ 

Υπεγράφησαν πρακτικά προηγούμενων συνεδριάσεων από τα παρόντα μέλη. 
 

2. Παραίτηση Νίκου Περατινού 
Ο κ. Περατινός ενημερώθηκε τηλεφωνικά και μέσω e-mail για την απόφαση του προηγούμενου ∆Σ όσον αφορά 
την παραίτησή του. Απάντησε με μήνυμα στο κινητό της γραμματείας, ότι είναι εκτός Αθηνών και θα παραστεί σε 
επόμενη συνεδρίαση του ∆Σ με την προϋπόθεση να ενημερωθεί αρκετά έγκαιρα.  
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Αποφασίστηκε το θέμα να εξετασθεί στο επόμενο ∆Σ, παρουσία του κ. Περατινού προκειμένου να 
εξηγήσει τους λόγους παραίτησής του. 
 

3. Ενημέρωση ∆ραστηριοτήτων ΕΠΑ 
3.1 Αναβολή αγώνων 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Αποφασίσθηκε να υποβληθεί ερώτημα στην Ασφαλιστική εταιρία για το ποσό μείωσης που θα 
έχουμε ως ΟΜΑΕ στο ασφαλιστήριο συμβόλαιο, αν ακυρωθούν οι προκηρυχθέντες αγώνες Rally 
και αναβάσεων του 2022. 
 

3.2 Επιστολή ομάδας αγωνιζομένων 
Αναγνώσθηκε η επιστολή που στάλθηκε από αμάδα αγωνιζομένων οι οποίοι πρωτοστατούν στην αποχή που 
πραγματοποιείται.  

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Αποφασίστηκε να βγει ανακοίνωση, με απλές ερωτήσεις και σύντομες απαντήσεις σε απάντηση 
όλων των θεμάτων που έχουν δημιουργηθεί. 

 
Μιχελακάκης: Χριστόδουλε, το σωματείο του Ναυπλίου ζήτησε εγγράφως τη διενέργεια ΓΣ για τους 
κανονισμούς. Συντάσσεστε με εκείνους που αμφισβητούν τη Γ.Σ. που έγινε; Εσύ σαν εκπρόσωπος του 
σωματείου σου δεν συναίνεσες για τους κανονισμούς;  
Πενταράς: Να έρθουν όσοι θέλουν Γ.Σ. με τους νόμιμους εκπροσώπους, να κάνουμε έκτακτη Γενική 
Συνέλευση. 
Ψαρράκου: Τους κανονισμούς τους ψηφίσαμε και σαν ∆Σ; 
Πενταράς: Ότι προλάβαμε να δούμε, εμπιστευθήκαμε. Είχα πει η διαδικασία να γίνεται το Νοέμβριο. 
Μεσημέρης: Μήπως να βάλεις υποψηφιότητα για Πρόεδρος; 
Πενταράς: Θα βάλω, έχω σκέψη. 
Ψαρράκου: Όλοι οι κανονισμοί ήταν ανεβασμένοι στις 10/01/2022. 
Πενταράς: Να λέμε την αλήθεια. Οι κανονισμοί δεν ήταν στις 10/01 στο site. Οι Γενικοί και Τεχνικοί 
Κανονισμοί. 
Καρκάνης: Στους Γενικούς Κανονισμούς έχουμε υποχρέωση, να υπάρχει έγκριση της Γ.Σ.. 
Πενταράς: ∆εν ήταν έτοιμοι, όχι όλοι. 
Ψαρράκου: Αναβάσεις και Ραλλύ, πού είναι το πρόβλημα, ήταν ανεβασμένοι. 
Πενταράς: Αναβάσεις και Ραλλύ είναι ο μηχανοκίνητος; 
Μεσημέρης: Επί των θεμάτων που έχουν δημιουργηθεί οι φασαρίες είχαν ανέβει οι κανονισμοί; 
Πενταράς: Μπορεί για αναβάσεις και ραλλύ. Να καλέσεις και να συζητήσεις δημοκρατικά. 
Μεσημέρης: Τα 4 σωματεία της αντιπολίτευσης; Το παίζεις καλός με όλους. 
Πενταράς: Ο μηχανοκίνητος αθλητισμός δεν έχει ανάγκη αντιπολίτευση, συμπολίτευση. Όποιος 
εναντιώνεται στη γνώμη σας, είναι εχθρός. 
Μεσημέρης: ∆ημόσια λες ψέματα. Γνωρίζεις την απόφαση του ∆Σ που σου έδωσε το δικαίωμα να δεις 
όποτε θέλεις όλα τα οικονομικά στοιχεία της ΟΜΑΕ και πας εκεί, στη συνάντηση και λες άλλα. 
Πενταράς: Είχα θέματα με τον κορονοϊό. Όταν γίνονται δαπάνες θέλω να περνάνε από ∆Σ και να έχω 
γνώση. 
Μεσημέρης: Θα αναγκαστώ να πω ότι ο Χριστόδουλος λέει ψέματα. 
Πενταράς: Γιατί δεν στείλατε τα πρακτικά να έχω γνώση; 
Μιχελακάκης: ∆εν πρέπει να υπάρχει υποψία ότι γίνεται διαρροή. 
Καρκάνης: Με προσβάλλει όταν λέει ότι είμαστε αντιπολίτευση. 
Πενταράς: ∆εν το είπα εγώ, ο Μεσημέρης το είπε. 
Μεσημέρης: Οι πράξεις που κάνεις δημιουργούν αντιπολίτευση. Θυμήθηκες ότι υπήρχε απόφαση και όταν 
σου λέω ποιους κανονισμούς δεν είχαν ανέβει, είπες ότι είπες.. 
Πενταράς:  ∆εν εκπροσωπείς μόνο την ανάβαση. 
Μεσημέρης: Αυτοί που ήρθαν εδώ, έθεσαν θέματα για παράβολα, επιτροπή ιστορικού, κουβέρτες. 
Πενταράς: ∆εν κατάλαβες το πνεύμα μου.. να μην ρίχνεις λάδι στη φωτιά. Να καλέσουμε τα σωματεία που 
έκαναν για Γενική Συνέλευση, ο νόμιμος εκπρόσωπός τους. 
Μεσημέρης: Ο εκπρόσωπος του συνδέσμου ήταν εδώ, παραπάνω από ένας όταν ήρθαν οι πέντε εδώ, 
ήταν Ηλιόπουλος και Μανιατόπουλος. Όταν έκαναν  τη συγκέντρωση επάνω, τον ΣΟΑΑΒΕ τον πέταξαν 
έξω. Γιατί αυτοί οι πέντε δεν πήγαν στα επίσημα συλλογικά τους όργανα; 
Πενταράς: Το πόρισμα ποιο είναι; Ότι η ένταση συνεχίζεται. Έχω μάθει να κάνω υποχωρήσεις για το γενικό 
καλό. 
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Ψαρράκου: Παρακολουθώντας τη συνάντηση κατάλαβα ότι οι πέντε θα πήγαιναν στο ΣΟΑΑ. Τελικά είπαν, 
αφήστε το. ∆ιάβασα δυο ξεχωριστές ανακοινώσεις. Εξήγησέ μου, ποια είναι η πρότασή σου; 
Πενταράς: Στόχος μου να επιστρέψω στους αγώνες, να χαράξουμε πολιτική. 
Μεσημέρης: Τρία είναι τα θέματα. Αν συμμερίζεσαι την επίσημη άποψη που ζητάνε να φύγει ο 
Μιχελακάκης.. 
Πενταράς: Ανεπίσημα κι εγώ θέλει να φύγει, να πάει να ξεκουραστεί. 
Καρκάνης: Έπρεπε να υπάρχουν άτομα από τα σωματεία κατά των κανονισμών. Η συζήτηση έγινε στη ΓΣ 
και οι κανονισμοί ψηφίσθηκαν. Ήσουν εκεί. Τώρα τι ζητούν νέα ΓΣ; 
Πενταράς: ∆εν συμμερίζομαι. Αν το έκανα, θα είχα παραιτηθεί. 
Καρκάνης: Έχουμε μια καταστατική Γενική Συνέλευση. Άλλη ΓΣ θέλουμε; 
Πενταράς: Προσδιόρισέ τη μαζί. 
Καρκάνης: Έχει ήδη αποφασισθεί. Αν πάμε σε νέα, αυτή θα γίνει μετά τις 15 Αυγούστου. Μόλις τελειώσει η 
προκηρυγμένη θα συζητήσουμε αν θα κάνουμε. 
Πενταράς: Να τελειώσει το συντομότερο. 
Μιχελακάκης: Θέλεις την ΟΜΑΕ στα τέσσερα; Θεωρείς ότι μπορούμε να βγάλουμε μια σωστή απόφαση; 
Υπάρχει ένα Σώμα εδώ. Αν είναι διαφορετική η απόφαση του Σώματος, ποια θέση θα πάρεις; 
Πενταράς: Εξαρτάται την απόφαση, πρέπει να λυθούν αυτά τα προβλήματα, είναι παραδείγματα 
νοοτροπίας. 
Καρκάνης: Το θέμα το εξαντλήσαμε. Υπάρχει κάποια πρόταση για απόφαση; Αν όχι να προχωρήσουμε. 

 
4. Οικονομική Ενημέρωση 

Πενταράς: Είναι μεγάλο θέμα το οικονομικό, από τότε που ανέλαβα καθήκοντα μέλους του ∆Σ για να μην μου 
λέει κανένας ότι “τρώω” κι εγώ. ∆εν έχω πάρει ούτε ένα ευρώ από την ΟΜΑΕ, ούτε για οδοιπορικά. 
Μιχελακάκης: Να ζητήσεις την αποζημίωση μετακίνησής σου. 
Καρκάνης: Αυτά που δικαιούσαι να τα ζητάς. Τα προβλέπει στο Καταστατικό. Αν αυτό που κάνεις γίνει κανόνας 
τότε δεν θα μπορούν να μετέχουν του ∆Σ κάτοικοι εκτός Αθηνών ή θα μετέχουν μόνο εκείνοι που έχουν την 
οικονομική δυνατότητα και φυσικά μέσα από αυτήν θέλουν να ελέγχουν το άθλημα. 
Πενταράς: Θέλω να έχω γνώση για τα οικονομικά. ∆εν έχω γνώση σε ότι αφορά το FIA Rally Star. 
Μιχελακάκης: Εδώ μαθαίνουμε όσοι είμαστε στα συμβούλια. Αν ο Πενταράς δεν έρθει σε συνεδρίαση ∆Σ, 
είμαστε εκτεθειμένοι στις αποφάσεις που πήρε το ∆Σ;  
Πενταράς: Κατά πλειοψηφία, σεβαστές οι αποφάσεις. 
Καρκάνης: Μπορείς να διασφαλίσεις ότι πάρεις στα χέρια σου, ότι δεν θα φύγει στο Facebook; 
Μεσημέρης: Εγώ για να σε βγάλω από τη δύσκολη θέση, δεν σου εγγυώμαι ότι δεν θα τα βγάλω προς τα έξω. 
Πενταράς: Εγώ όχι. 
∆ιακουμάκης: Σε ότι αφορά τα οικονομικά, είμαι τόσα χρόνια παντρεμένος με τη γυναίκα μου δεν της έχω 
ανοίξει ποτέ το πορτοφόλι. 
Ψαρράκου: Εφόσον εύκολα μπορείς, πάρε ένα λογαριασμό κάθε φορά και έλεγξέ τον. 
Μιχελακάκης: Στο Laguna έχω ένα σημείο που είχα αποδείξεις… έχω χάσει αποδείξεις, που σημαίνει ότι έχω 
πληρώσει. Υπάρχει καλή πίστη; Ή ψάχνουμε να βρούμε το κάτι; Αυτό που έχεις υπογράψει στα πρακτικά του 
∆εκεμβρίου 2021, είναι αντίθετο από αυτά που λες. 
Πενταράς: Θέλω να τα δω με την ησυχία μου. 
Μιχελακάκης: Ενέχει δόλο ή κάτι άλλο, αφού ήξερες ότι υπάρχει συγκεκριμένη απόφαση ∆Σ και επιβεβαιώνεις 
ότι τη θυμάσαι.. αυτό που έγινε για να με ταπώσεις, δεν έχει.. 
Ψαρράκου: ∆ιαφωνώ να παίρνουμε σπίτια μας στοιχεία της ΟΜΑΕ. ∆εν εμπιστεύεσαι και κανένα. 
Πενταράς: ∆υο τρία πραγματάκια θέλω.. κάναμε Regularity πριν 20 μέρες. Πρώτη φορά πήρε ο Πρόεδρος 
τηλέφωνο να ρωτήσει πώς πήγε ο αγώνας, κάτι θετικό. Έστειλα δυο φορές mail με κανονισμό, αφίσα για το Site. 
∆εν ανέβηκε ποτέ. Πώς ανεβαίνουν όλα τα άλλα και αυτό δεν ανέβηκε; 
Ψαρράκου: ∆εν έχουμε άνθρωπο να ασχοληθεί. Με το ζόρι και με πολλή επιμονή ο ∆ιαμάντης.. 
Πενταράς: Γενικά, πρέπει να υπάρχει ισορροπημένη προβολή των αγώνων. Αν δεν το κάνει η ΟΜΑΕ, το τοπικό 
κάνει ότι μπορεί.. Πλήρωσα, μπήκα μέσα 1.500 ευρώ για να προβάλλω τον αγώνα. 
Μιχελακάκης: Γιατί δεν ανεβάσατε για το Ιστορικό, αυτό έπρεπε να ρωτήσεις. 
Πενταράς: Έστω στο facebook.. για τα Dirt Games μπήκαν ακαριαία αναρτήσεις. Σε ένα ∆Σ είχα ένσταση για το 
πώς είναι το Dirt Games, διαφώνησα, το θέμα των όρων συνεργασίας δεν ήρθε στο ∆Σ. Ήρθε μια πρόταση-
επιστολή, είπαμε να συζητηθεί στο ∆Σ. ∆εν ήρθε, δεν πήραμε έγκριση και ξεκίνησαν οι αγώνες. 
Μιχελακάκης: ∆εν πέρασε από το ∆Σ, συμφωνώ. Θα με μαλώσεις; Άκρα προβολή ξέρεις γιατί έχει το Dirt 
Games; Ζηλεύεις; 
Πενταράς: Πρέπει να έχει αξιόπιστη συμπεριφορά, να βρει χορηγούς, να υπάρξουν ένα-δυο ∆ιαμάντηδες και όχι 
μόνο η Μαργαρίτη.. να κάνει προβολή και διαχείριση. Όχι με την αύξηση των παραβόλων, είναι γελοίο αυτό. 
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Υπάρχουν άλλοι τρόποι. Χορηγό στην επαρχία είναι πολύ δύσκολο, υπάρχουν μεγάλοι χορηγοί. Αν τους 
πλαισιώσεις σωστά, μπορεί να βρεθούν και όχι να τους έχεις για ανάβαση κλπ. 
Μεσημέρης: Ο χορηγός ήρθε και λέει, θέλω αυτό. Προηγουμένως κάνει έρευνα. Ζητάει συγκεκριμένα πράγματα. 
Μιχελακάκης: Τηλεφώνημα από τη Valvoline, πώς προέκυψε είναι άλλο θέμα. Μας είπαν πόσα λεφτά θέλουμε 
να κάνουμε πρόταση και αυτοί θα διάλεγαν για ποια πρωταθλήματα. Ζητήσαμε 35.000 ευρώ και μας είπαν θα 
πάρουμε 25.000 και ήθελαν ανάβαση και drift. Είπαμε να δώσουν 30.000 ευρώ και να πάρουν και καρτ και 
ρεγκιουλάριτυ. Μας είπαν ότι θα πάρουμε 25.000 για ανάβαση και drift. Τη δεύτερη φορά έκοψαν το drift. Ήταν 
χειρισμός που έγινε, δεν διεκδικώ κανένα μπράβο, δεν είχα να κάνω με άστοχη κίνηση του Χριστόδουλου, με 50 
οδηγούς, ούτε νταλκά είχα να τρέχω σε δικαστήρια με δικηγόρους. Πρέπει να ντρέπονται όλοι, καμία κουβέντα 
για τον Πρόεδρο. ∆εν νοιάζεστε.. θέλετε να φύγω; Είμαι ανταγωνιστικός τύπος, δεν θα φύγω, εσείς θα πάρετε 
απόφαση να μη φύγω. Πάρτε απόφαση να φύγω και θα φύγω την ίδια στιγμή. Όχι όπως τους άλλους που δεν 
άφησαν τίποτα. 
Μεσημέρης: Η συνάντηση ήταν στη συντριπτική πλειοψηφία ένα ψέμα. 
Ψαρράκου: ∆ίνω δίκιο στο θέμα της προβολής, κάνουμε πολύ μεγάλη προσπάθεια να έχουμε έναν άνθρωπο 
Part time. Έχουμε πολύ μειωμένα έσοδα και έχουμε προτεραιότητες. 
Πενταράς: ∆εν υπάρχουν κανονισμός και προκήρυξη Trail Ride. 
Ψαρράκου: ∆εν ήταν σίγουροι οι αγώνες, δυο ζήτησες εσύ, έναν διπλό και ένα η ΑΛΑ που τον ανέβαλε. 
Προσπαθούν να φτιάξουν προκήρυξη, κάνε την πρότασή σου. 
Πενταράς: Προτίθεμαι να κάνω έναν ακόμα αγώνα για να έχουμε προκήρυξη.  Πέρυσι πλήρωσα 30 ευρώ και 
φέτος 85 ευρώ. ∆εν είναι μομφή, δεν μπορούν ένα-δυο άτομα να τα κάνουν όλα. Να εμπιστευθούμε τις 
επιτροπές κι εσύ να επιβλέπεις, να εγκρίνεις. 
Ψαρράκου: Για τον αγώνα αυτόν δεν υπάρχει άλλο σωματείο. Είπα στα παιδιά να βρουν χώρο. 
Πενταράς: Να το χρεωθώ εγώ σαν έπαθλο. ∆εν κάνω αγώνα για να βγάλω χρήματα. 
Ψαρράκου: Κάνε πρόταση εσύ με τρία. 
Πενταράς: Τώρα το λέμε αυτό. Παρά τον αρνητισμό, μάζεψα 19 συμμετοχές, καθόλου άσχημο, να 
υπερασπισθώ το χώρο. 
Καρκάνης:  Ήταν μέχρι τέλος Σεπτέμβρη; Αν δεν ήταν έπαθλο, σου χρωστάμε χρήματα. 
Πενταράς: Το ρεγκιουλάριτυ έχει πολύ χαμηλότερο κόστος να το οργανώσεις και πολύ πιο εύκολο με λιγότερες 
φθορές. Σου είχα στείλει για το παράβολο. 
Ψαρράκου: Όλα τα κοστολόγια ήταν θέμα του ∆Σ, όχι της ΕΠΑ. Είχαμε αποφασίσει οριζόντια αύξηση. 
Πενταράς: 65 ευρώ είναι πολύ χαμηλό ποσό και μόνο το Tracking να βάλεις, τελείωσε. Στη συγκέντρωση δεν 
διαμαρτυρήθηκε άτομο του 4Χ4. Είχα πει ότι έχει έξοδα η ΟΜΑΕ. Το αντιλαμβάνομαι και τα λέω εδώ. Βλέπω ότι 
η motorsportgreece έρχεται και παίρνει όλη τη λάμψη του ήλιου και η ΟΜΑΕ σέρνεται στη σκιά. Είχε έρθει ο 
Κουλουμάς και συνάντησε τον Αυγενάκη. 
Μιχελακάκης: Είχε πάει ο Αυγενάκης Κύπρο και συνάντησε τον Κυπριακό Οργανισμό Τουρισμού, ήρθε εδώ ο 
Κουλουμάς και συνάντησε τον Αυγενάκη. Αν ήμουν παρών στο ραντεβού θα μάθαινα τι είχαν πει στην Κύπρο 
όταν ήταν ο Κοπανάκης. Πόσο το έχουμε πληρώσει αυτό με την Κύπρο; 7-8.000 ευρώ (διαμονή και παράβολα). 
Μεσημέρης: ∆εν έχει ανταποδοτικότητα σε εμάς γιατί δεν έρχονται οι άλλοι. 
Μιχελακάκης: Το χειρίστηκα καλά; 
Πενταράς: Μας καπελώνει ότι κάνει το Υπουργείο με τον ΚΟΑ. Άκουσα στο σεμινάριο του Πανεπιστημίου 
Πελοποννήσου στη διάλεξη στις 10/03 ότι η MotorSportGreece έχει αναλάβει και την ασφάλεια.  
Μιχελακάκης: Ήμασταν παρόντες και ομιλητές. 
Πενταράς: Ζητήσαμε το λόγο και δεν μας δόθηκε από το Πανεπιστήμιο. ∆εν ακούστηκε το όνομα ΟΜΑΕ 
πουθενά. Μέχρι που είπαν ότι την Κυριακή ξεχύθηκε ο κόσμος στα βουνά να απολαύσουν τον Αθανάσουλα. 
Μίλησε ο Κερερές και ο Αθανάσουλας και κανα δυο άλλοι. 
Μιχελακάκης: Το φόρουμ είχε πολλούς ομιλητές και β΄ ομιλητής ήμουν εγώ. Τα είπα καλά στην Πάτρα; 
Πενταράς: Ναι, τα είπες καλά. Η ΟΜΑΕ όλο βυθίζεται, δεν μπορούμε να ορθώσουμε αξιόλογο πρόσωπο έξω να 
πάρουμε χορηγία από το κράτος. Ο Πρόεδρος διοικεί τους συνεργάτες, η Ψαρράκου να μην ξενυχτά. 
Μεσημέρης: Να είχαμε την άνεση αυτή.. πριμοδότησες με την παρουσία σου τη συγκέντρωση, τη 
νομιμοποίησες. 
Πενταράς: Να δούμε την πραγματικότητα. 
Μεσημέρης: Να μη λες ότι κάνουμε αντιπολίτευση, να μην παραπονιέσαι, επιλέγεις.. οι κινήσεις μας δεν είναι 
χωρίς σημασία. 
Πενταράς: Πού το πάμε τώρα; Συνεχίζουμε να τραβάμε κι εμείς το σχοινί; 
Καρκάνης: Πρόταση.. 
Πενταράς: Επειδή πρέπει να φύγω να προχωρήσουμε. 
Μιχελακάκης: Επείγει το θέμα για το Ιστορικό Ακρόπολις 
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6.  Θέματα που αφορούν το Ιστορικό Ράλλυ Ακρόπολις 
‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 

Αποφασίσθηκε να συμμετέχουν: 
Στην Οργανωτική Επιτροπή του αγώνα Regularity, ο κ. ∆ημήτρης Βερναρδάκης ως Πρόεδρος και οι κ.κ. 
Ευάγγελος Νομικός, Αντώνης ∆ημητρακόπουλος, Τσαπέπας Πέτρος, Μιχελακάκης ∆ημήτρης, 
∆ιακουμάκης Ιάκωβος και  Καρκάνης Αναστάσιος ως μέλη. 
Στην Οργανωτική Επιτροπή του αγώνα Sporting, η κα. Ψαρράκου Φωτεινή ως Πρόεδρος και οι κ.κ. 
Κέπετζης Ιωάννης, Αθανασίου Αναστάσιος, Παπασταθόπουλος Νικόλαος, Αθανασέκος ∆ημήτριος, 
Μανιατόπουλος Λεωνίδας και Ζήβας Άγγελος ως μέλη. 
 
Μιχελακάκης: Σας διαβάζω την επιστολή που έστειλε ο κ. Πενταράς για το Ιστορικό Ακρόπολις και την 
απάντησή μου….  
∆ιαβάστηκε η επιστολή που έστειλε ο κ. Πενταράς 
Έστειλες εναλλακτική λύση Χριστόδουλε; 
Πενταράς: Όχι γιατί μου εξήγησες πολύ καλά και πείστηκα μετά το τηλέφωνο και τον τρόπο που μιλήσαμε. 
Μιχελακάκης: Εξήγησες γιατί λες αυτά που λες για Καράμπελα; 
Πενταράς: Ξέρω πως όπου έχει καλό μεροκάματο, ο Καράμπελας βάζει αγώνες με τις ευλογίες άλλων, κοντά με 
αγώνες σωματείων της ΟΜΑΕ. Γιατί να εγκρίνει η ΟΜΑΕ, γιατί δεν αρνηθήκατε στο Μίχαλο; 
Ψαρράκου: ∆εν είχε άλλη ημερομηνία και δεν θα μπορούσε να ολοκληρωθεί το πρωτάθλημα. ∆εν γνωρίζαμε 
μέχρι τότε ότι ο Καράμπελας είχε αγώνα και θα έκανε τον αλυτάρχη. 
Μιχελακάκης: Από ότι καταλαβαίνω τα έχεις με τον Καράμπελα. Για το σωματείο, φταίει ο Καράμπελας; Πιάσε 
την Ψαρράκου μετά. Εφόσον η επιστολή αναφερόταν σε Καράμπελα και Παυλόπουλο, τους κοινοποίησα την 
επιστολή σου. Πρέπει ο αγώνας να διεξαχθεί με τον καλύτερο τρόπο. Ο Καράμπελας δεν θα πάρει ούτε ένα 
ευρώ. Αν του δώσουμε 4-5 παράβολα συμμετοχών για να φέρει από τις δικές του συμμετοχές στο εξωτερικό 
κόσμο εδώ. Κανείς δεν ασχολείται με τον αγώνα, πλην της Ψαρράκου, αλλά υπάρχει κι ένας που κάθεται στην 
κεφαλή και λέει, θέλω τούτο, θέλω το άλλο. Εσύ θα έβαζες μαζί όσους είναι σφαγμένοι; 
Πενταράς: Με τους όρους τους δικούς μου. Επειδή έχω ζήσει πολλές παραλείψεις, έβαζε κριτές όποιον έβλεπε 
μπροστά του, δεν αποζημιώθηκαν άτομα και κυνηγάνε εμένα.  
Μιχελακάκης: Ονόματα τώρα, βρες τα και δώσε τα μου. 
Πενταράς: Θα τα βρω και θα στα στείλω. 
Μιχελακάκης: Γιατί τα ζητάνε από Καράμπελα ή εσένα; Ήταν αγώνας της ΟΜΑΕ. Αντί να με πάρεις τηλέφωνο 
μου το ξεφουρνίζεις τώρα; Μπορείς να απαντήσεις σε αυτό, στην επιστολή μου; 
Πενταράς: Τελείωσε το θέμα του Καράμπελα. 
Μιχελακάκης: Συμφωνείς μαζί μου; 
Πενταράς: Όχι. 
Μιχελακάκης: Εναλλακτική έχεις; 
Πενταράς: Όχι, θα μπορούσε να είναι ο Μήλας. 
Μιχελακάκης: Είναι αγωνοδίκης στον αγώνα για να είναι ο Καράμπελας by the book. 
Ο κ. Πενταράς αποχώρησε από την αίθουσα. 
 
Αποφασίσθηκε να πληρώσει η ΟΜΑΕ πέντε (5) παράβολα συμμετοχών, σύμφωνα με την πρόταση του 
Προέδρου κ. Μιχελακάκη, που θα προτείνει ο κ. Καράμπελας για τον αγώνα του Regularity. 
 
Μιχελακάκης: Σε ότι αφορά τα δύο υποθέματα «Παρακολούθηση κίνησης αγωνιστικών» και «Προσφορά 
website» για τη δημιουργία ιστοσελίδας του Ιστορικού Ακρόπολης προτείνω να ανατεθεί στις δύο οργανωτικές 
επιτροπές να κάνουν την αξιολόγηση και να πάρουν τις σχετικές αποφάσεις με μοναδικό στόχο τη βέλτιστη 
διοργάνωση των δύο αγώνων. 
Ψαρράκου: Σε κάθε περίπτωση δεν θα ήταν δυνατόν να κάνουμε σήμερα ανάθεση σε κανέναν, για τα δύο αυτά 
θέματα, μια που ακόμη έρχονται προσφορές και γίνονται συζητήσεις για την εύρεση του καλύτερου προμηθευτή. 
 

6.1 Παρακολούθηση κίνησης αγωνιστικών 
6.2  Προσφορά website 

Αποφασίσθηκε οι οργανωτικές επιτροπές των δύο αγώνων να αξιολογήσουν τις προσφορές που 
θα κατατεθούν, για κάθε επιμέρους ανάγκη της διοργάνωσης και να κάνουν την ανάθεση 
υλοποίησης κάθε αντικειμένου που θα αφορά τους αγώνες με στόχο τη βέλτιστη διοργάνωσή 
τους. 
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Καρκάνης: Γνωρίζω ότι έχει περάσει η ώρα αλλά πρέπει να δούμε κάποια θέματα για τα οποία υπάρχουν 
χρονικοί περιορισμοί. Το υποθέμα 4.1 και το θέμα 10.  
 
4.1 Έκδοση δελτίου αθλητή χωρίς χρέωση 

‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 
Αποφασίστηκε να εκδοθούν ∆ελτία Αθλητών τύπου Α για τον ΓΡΥΛΛΗ ΣΤΑΥΡΟ και τύπου ITC-R για 
τους ΡΟΥΣΤΕΜΗ ΜΠΑΚΛΩΡΗ και ΜΠΑΚΛΩΡΗ ΧΡΗΣΤΟ, χωρίς χρέωση, σύμφωνα με το αίτημα του 
προέδρου. 

 
10.FIA 

10.1 FIA UNIVERSITY 
‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐‐ 

Αποφασίσθηκε να προταθούν να παρακολουθήσουν το FIA University οι κ.κ. Φίλιππος 
Παπασταθόπουλος, Κατερίνα Βρεττού, Παύλος Αθανασούλας, Νίκος Κερερές και Μαρία 
Μαργαρίτη με κάλυψη του κόστος συμμετοχής σε αυτό από την ΟΜΑΕ. 
 

10.2 Συμφωνητικό για τη διεξαγωγή σεμιναρίου με εισηγητές μέλη από την FIA 
Ψαρράκου: Στα πλαίσια του προγράμματος GRAND της FIA για το οποίο έχουμε συζητήσει σε 
προηγούμενη συνεδρίαση θα πρέπει να γίνει εντός του Μαΐου ένα σεμινάριο δια ζώσης στελεχών της 
ΟΜΑΕ. Ηδη έγιναν τρία διαδικτυακά σεμινάρια Τεχνικών Εφόρων. Για τις ανάγκες των σεμιναρίων αυτών 
θα πρέπει να φιλοξενηθούν τουλάχιστον δύο άτομα από το εξωτερικό και να νοικιάσουμε αίθουσα για την 
πραγματοποίησή του. 
Αποφασίσθηκε η κάλυψη των εξόδων διενέργεια των σεμιναρίων όπως αυτό προβλέπεται στη 
σχετική σύμβαση που έχει υπογραφή για τη διενέργεια των σεμιναρίων στα πλαίσια του 
προγράμματος Grand της FIA. 

 
 

Τα υπόλοιπα θέματα τα λόγω του περασμένου της ώρας δεν συζητήθηκαν και λύθηκε η συνεδρίαση. 
(Ακολουθούν οι υπογραφές) 


